
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 9. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 275
Hvad har grunden været til, at ministeren ikke i 2009 har villet oplyse Folketinget
om, hvilke institutioner/styrelser der medvirkede i udarbejdelsen af udrednings-
arbejde vedrørende afregning med de private sygehuse. Der henvises til sva-
rerne på SUU alm del- spørgsmål 522 og 547 (2008-09)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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Offentligt
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